
Gerbiami delegatai ir KTU SA bendruomene,
 

esu Augustinas Laimonas Bytautas, III kurso naujųjų medijų kalbos       
studentas. Pradėjau savo veiklą atstovybėje jau I kurse ryšių su 
visuomene komitete, tada tapau tarptautinio studentų kino festivalio 
„Stop“ koordinatoriumi. Ši veikla padėjo atskleisti tikrąjį pašaukimą – 
žmogiškųjų išteklių valdymo komitetą ir netrukus tapau fakultetinės     
studentų atstovybės ŽIK koordinatoriumi. Nespėjęs suskaičiuoti pusės 
metų, buvau pakviestas Luko Kijausko koordinuoti šią sritį visos KTU SA 
mastu. Per praleistus metus Centriniame biure įgijau labai daug vertingos 
patirties (daugiau apie tai mano CV) ir dabar noriu pateikti Jums 3              
aspektus, kodėl kandidatuoju į KTU SA prezidento postą: 

Noriu
  Nes dar turiu labai daug užsidegimo studentiškam judėjimui
  Nes įgyta patirtis tiesiogiai siesis su mano tolimesniu gyvenimu
  Nes ši organizacija mane išaugino ir visiškai pakeitė kaip asmenybę

Galiu
  Nes mačiau, kaip veikia Centrinis biuras ir gyvenau tuo visus metus
  Nes suprantu kas, kodėl, kaip ir kada yra komanda ir kaip ją valdyti
  Nes visą kadenciją mokiausi iš prezidento

Reikia
  Nes tęstinumas yra be galo svarbu
  Nes vertybės yra žmogiškųjų išteklių komiteto variklis
 Nes man svarbiausia mano organizacija ir natūralus jos augimas iš 
savęs

Pagarbiai, 
Augustinas Laimonas Bytautas
Kandidatas į KTU Studentų atstovybės prezidento postą


